
Ordinært bestyrelsesmøde i Vidjeparkens Grundejerforening 
Lørdag den 4. juni 2022 kl 10:00 

Deltagere: Rasmus, Berit, Kim og Kurt.  

Afbud fra Dorthe 

 

Sct. Hans aftens den 25. juni blev planlagt og arrangeret. Særskilt invitation herom sendes ud af 

Berit. Bestyrelsen håber på hjælp til at opstille teltet fredag den 24/6 kl 19 ved lodshuset. Bålpladsen 

åbner ca. 2 uger før – hold øje med skiltet. 

 

Kurt undersøger om vores vejfirma evt. også kan stå for opgravning af grøfter til vinter. 

 

Det er blevet undersøgt hos kommunen og PostNord om vi skal have fælles postkasseanlæg eller om 

der må stå postkasser ved den enkelte grund. Berit har i den forbindelse udført et stort stykke 

arbejde med at afdække lovgivning og udstykningstidspunkter for alle grunde hos Geodatastyrelsen. 

Postloven siger som følger:  
Postlovens § 8, stk. 3, 2. pkt., Indeholder en pligt til, at der skal opstilles et centralt placeret 

brevkasseanlæg i et fritidshusområde, der er udstykket efter den 1. januar 1973. Fritidshusejerne 

skal opstille og vedligeholde brevkasseanlægget, jf. bestemmelsens sidste pkt.  (LBK nr. 1040 af 

30/08/2017). 

På baggrund af Berits udførlige arbejde med at afdække udstykningstidspunktet for samtlige grunde 

i Vidjeparken er PostNords vurdering som følger. 

”I dette tilfælde er ca. 40 % af jeres sommerhuse udstykket før 1. januar 1973, mens ca. 60 % er 

udstykket efter 1. januar 1973. Postloven giver ikke noget klar svar på om der så kan kræves 

opsat brevkasseanlæg i jeres grundejerforening eller ej? Så i denne sag er det alene vores 

vurdering, der danner grundlag for vores krav. 

Vores afgørelse er netop, at der fortsat skal opstilles et centralt placeret brevkasseanlæg til jeres 

fritidshuse, da hovedparten af jeres sommerhuse er opført efter 1. januar 1973. Og fordi området 

hidtil har haft brevkasseanlæg. 

Og jeres sommerhusområde skal betragtes som et sammenhængende område. Så en individuel 

løsning hvor nogle sommerhuse har brevkasseanlæg og andre har brevkasser ud for hvert 

sommerhus, er ikke realiserbart. Det vil øge risici for fejl i omdelingen til jeres område.” 

PostNord gør opmærksom på at vi kan anke deres afgørelse til Trafikstyrelsen som er øverste myndig 

på området. Bestyrelsen har dog valgt IKKE at anke afgørelsen. 

  

Næste bestyrelsesmøde afholdes 10/9. 
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